
Ο Άρης Χατζηστεφάνου στην ΕΡΤ για τον τραπεζικό πανικό και το πραξικόπημα των ΜΜΕ

Το βίντεο βρήκαμε εδώ

https://www.youtube.com/watch?v=h7oVQcZ7IsE

